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Wijkraad de Brabander 
 

 

Notulen: nummer 02, 2016 

Datum overleg: 4 april 2016 
Aanwezig:, Dorus van Rooij (Penningmeester), Marc van Dalen, Bas Gorissen, Joyce de 

Graaff, Olaf Duisters (secretaris), Dave Groenen (gemeente) 

Afwezig:  Rolf van de Ligt,  Maikel Punt, allen met afmelding  

Gast: n.v.t. 

 

Agenda: 

1. Notulen vorige vergadering 

2. Ingekomen stukken  

3. Dave Groenen aan het woord 

4. Rondvraag en sluiting 

 

1. Op de notulen van de vorige vergadering zijn geen op- of aanmerkingen. De notulen is 

aangenomen.  

2. De onkruidbestrijding zoals besproken in de vorige vergadering en de vergadering van 

7 december 2016 is besproken tijdens het Wijk Raden Overleg. De gemeente heeft 

kenbaar gemaakt een plan te overleggen. Het gaat voornamelijk over de stukken waar 

niemand zich verantwoordelijk voor voelt. Denk hierbij aan de stoep bij de bushalte. 

De onkruidbestrijding in de goten wordt naar alle waarschijnlijk met een veegmachine 

opgelost, de voetpaden waar mensen lopen zal niet veel onkruid groeien. 

3. De stoep op de Broekweg is inmiddels aangelegd. Doordat er kabels en leidingen 

liggen op de plaats van de Wadi is het niet mogelijk om een diepe wadi te maken. 

Eventueel zou in plaats van een Wadi een groenstrook kunnen worden gemaakt. Dave 

zoekt uit wat de mogelijkheden zijn. Bij de parkeervakken worden geen bomen 

geplaatst. De bomen worden geplaatst bij de Adelaar.  

4. De inritten van de woningen op de Broekweg zijn breed en niet smal. Dit zorgt er voor 

dat de bewoners twee auto’s achter elkaar plaatsen en vervolgens bij het uitrijden om 

de andere auto heen rijden. Dave vraagt na waarom de inritten niet smal zijn gemaakt.  

 

5. Ingekomen stukken  

 

 Door de wijkraad is een e-mail ontvangen over VVV-Venlo Street League Venray. 

Op 11 april 2016 vindt een bijeenkomst plaats waarin de doelstelling wordt 

besproken. Bas informeert bij de werkgroep Sociaal Klimaat of iemand interesse 

heeft om deze bijeenkomst bij te wonen. De wijkraad is bereid om maximaal € 

150,- te sponsoren voor maximaal drie teams. Het sponsorgeld wordt onder andere 

gebruikt voor de aanschaf van tenues. De teams dienen een tegenprestatie te 

verrichten. Dit zou kunnen zijn begeleiden bij Zeskamp. Inmiddels is op Facebook 

en op de website een bericht geplaatst.  

 Er is geen interesse voor de wijkkrant van andere wijken.  

 Door de wijkraad is een e-mail ontvangen over het organiseren van een zeskamp in 

2017 in de gemeente Venray. Het zeskamp vindt één keer per twee jaar plaats. Het 

is de bedoeling dat één team per wijk deelneemt.  
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 André Tonen, bestuurder van Toeristisch recreatief Platvorm Venray wordt 

uitgenodigd voor de volgende vergadering bij te wonen en informatie te 

verstrekken over onder andere het zeskamp.  

 Olaf heeft een voorstel gedaan met betrekking tot een wandelroute in Venray. 

Deze wandelroute is aangenomen. Voor het plaatsen van paaltjes, het bijhouden en 

beheren van deze route zijn nog mensen nodig. Bas stuurt een e-mail naar iedereen 

die zich ooit een keer hebben aangemeld voor een activiteit of er vrijwilligers zijn. 

 De hondenpoeppaaltjes zijn niet duidelijk. Mensen hebben nog steeds vragen over 

deze paaltjes. Om deze reden zet Olaf een rode streep door de afbeelding. Marc 

beschikt nog over twee hondenpoeppaaltjes. Deze paaltjes dienen nog in de wijk 

geplaatst te worden. Bas neemt dit op in zijn e-mail.  

 Op 9 april en 23 april 2016 wordt om 09:00 uur de rotonde ingericht door ’t Hofke 

in medewerking met vrijwilligers. Tot op heden heeft Rolf slechts twee personen 

bereid gevonden die mee willen helpen met het inrichten van de rotonde. Het gaat 

om het verrichten van graafwerkzaamheden. Bas neemt ook dit op in zijn e-mail.  

 Een andere wijkraad is geïnteresseerd in de hondenpoeppaaltjes. Marc stuurt een 

e-mail naar de wijkraad.  

 

6. Dave Groenen 

 

 Dave stelt de vraag “Hoe ver je als wijkraad moet gaan over de 

inrichting/bouwplannen van de gemeente?” De wijkraad houdt zich vast aan het 

Beeld-kwaliteitsplan. De opmerkingen en vragen van de wijkraad moeten serieus 

worden meegenomen in de besluitvorming door de gemeente. Het is niet de 

bedoeling dat de wijkraad keer op keer zijn reactie mailt. Indien nodig kan e.e.a. in 

een gesprek worden toegelicht.  

 Een tijdelijke bouwweg wordt aangelegd bij de Beekweg- Boomvalk. Het is 

onbekend per wanneer dit plaats zal vinden.  

 De wegversmaller bij de Sperwerstraat – Tureluur wordt verlegd.  

 Dave heeft de tekening van de woningen die worden gebouwd op de 

Smellekenlaan overgelegd. Deze woningen staan inmiddels in de verkoop.  

 De gemeente is aan het inventariseren of het wenselijk is om de braakliggende 

stukken/bouwkavels te injecteren met gemengd zaad, zodat er verschillende 

bloemen op deze stukken komen. Dit bevordert de parkachtige uitstraling van de 

wijk.  

 

7. Rondvraag/mededelingen: 

 

 Bas deelt mede dat Pasen succesvol was. Er hebben zich meer dan 100 kinderen 

aangemeld.  

 Bas stuurt de materialenlijst van het zeskamp door naar alle leden.  

 Op dit moment is er geen geschikte kandidaat voor wijkconciërge. De wijkraad 

heeft besloten om dit voorlopig te laten rusten.  

 Geconstateerd is dat de bouwmaterialen zoals plastic en piepschuim door de wijk 

slingeren. Joyce inventariseert de bouwbedrijven. Olaf neemt contact op met de 

bouwbedrijven van de Broekweg en Sperwerstraat om deze bouwmaterialen op te 

ruimen.  
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 Marc deelt mede dat het verzamelpunt van de kerstbomen is gewijzigd in 2016, 

maar dat slechts enkele mensen hiervan op de hoogte waren. De kerstbomen 

werden op het oude verzamelpunt achtergelaten. Dit is ook niet gecommuniceerd.  

 Binnen de wijk is een buurtvereniging actief. De wijkraad probeert in contact te 

komen met deze buurtvereniging.  

 Voor de vrijwilligers wordt geen aparte barbecue meer georganiseerd.  

 De volgende vergadering vindt plaats op 6 juni 2016 bij Marc.  

 Olaf vraagt aan André Tonen of hij aanwezig kan zijn bij de volgende 

vergadering.  

 

Actielijst: 

nr Omschrijving Actie houder Status 

1 E-mail versturen naar alle e-mailadressen over 

inrichten rotonde, VVV-Venlo Street League 

Venray, hondenpoeppaaltjes plaatsen en 

wandelroute.  

Bas In behandeling 

2 Inventariseren bouwbedrijven Joyce In behandeling 

3 E-mail versturen naar bouwbedrijven Olaf In behandeling 

4 Inventariseren van mogelijkheden van een 

wadi/groenstrook Broekweg 

Dave In behandeling  

5 Navraag inritten woningen Broekweg Dave In behandeling 

6 Plaatsen van twee hondenpoeppaaltjes  Marc/vrijwilliger In behandeling  

7 Flyers nieuwe bewoners Bas Open 

8 Vrijwilligers regelen voor het inrichten van de 

rotonde 

Allen In behandeling 

9 Doornemen statuten (o.a. roulatie bestuursleden) Allen Open 

10 Statuten: Kvk inschrijving wijzigen ? Olaf / Marc On hold 

11 Wijkconciërge Bas On hold 

    

 


